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►EROL AFŞAR yazısı 7’de

‘Çorba’ iktidarın‘Çorba’ iktidarın
 turnusoludur! turnusoludur!

►EROL AFŞAR yazısı 7’de►YUSUF CINAL yazısı 6’da

FİYATI:5 TL

nCumhur İttifakı Sakarya Büyükşehir 
Belediye Başkan Adayı Yusuf Alem-
dar, Erenler’de vatandaşlarla bir araya 
geldi. Dilmen Mahallesi Cami Derne-
ği’ni ziyaret eden Alemdar, burada 
Dernek Başkanı Mustafa Yılmaz ve 
bölge sakinleriyle görüştü. Erenler 
Belediye Başkanı ve Başkan Adayı 
Rahmi Şengül, AK Parti Erenler İlçe 
Başkanı Ömer Barik ve MHP Erenler 
İlçe Başkanı Mustafa Tamer’in eşlik 
ettiği programlarda Erenler’e hizmet 
vurgusu yapıldı.

nAlemdar, yeni dönemde eksiklerin hızla ta-
mamlanacağını ifade ederek, “Erenler’de Rahmi 
başkanımızın gayretine ve samimiyetine kefilim. 
Kendisinin Erenler’e çok önemli katkılar sunaca-
ğına inanıyorum. Tabi bu noktada Büyükşehir 
Belediyesi olarak bizler de gereken tüm desteği 
vereceğiz. Bizim Erenler’e vefa borcumuz var. 
Rahmi başkanımızla birlikte en iyi hizmeti Eren-
ler’imize getireceğiz. Mutlaka eksiklerimiz vardır, 
inşallah yeni dönemde bu eksiklerimizi hızla 
tamamlayacağız. Erenler ilçemizi her alanda bir 
cazibe merkezi haline getireceğiz” dedi. / 7’de

nKamuoyu araştırmacısı Hakan Bayrakçı, 
Adapazarı Belediye Başkanlığı için kendi şirketi 
olan Sonar Araştırma’nın yapmış olduğu 
anketi paylaştı. 
CNN Türk kanalında yayınlanan 
‘Tarafsız Bölge’ programında konuşan 
Hakan Bayrakçı, Sonar Araştırma’nın 
yapmış olduğu Adapazarı Belediye 
Başkanlığı anketini paylaştı. Anket 
sonucuna göre Adapazarı Beledi-
ye Başkanı Mutlu Işıksu, açık ara 
farkla seçimin galibi oluyor. /6’da

nNuriye Mahallesi’nde Mimar Sinan 
Caddesi’ni sıcak asfaltla buluşturan 
Hendek Belediyesi ekipleri rotayı 
Hendek Küçük Sanayi Sitesi’ne çevirdi. 
Çalışmaları yerinde takip eden Hendek 
Belediye Başkanı Turgut Babaoğlu, 
“Burada 1.2 kilometre mesafeye ve 10 
metre genişliğe sahip caddemizi, kaldı-
rım, altyapı ve nihayetinde sıcak asfaltla 
yeniledik. Bugün de ekiplerimizle Küçük 
Sanayi’deyiz” dedi.

CADDEMİZİ YENİLEDİK
nÇalışmaları yerinde denetleyen Hen-
dek Belediye Başkanı ve Cumhur İttifakı 
Adayı Turgut Babaoğlu, “Söz verdiği-
miz gibi Mimar Sinan Caddesi’ndeki 
çalışmalarımızı tamamladık. Altyapı ve 
kaldırım çalışmalarının ardından sıcak 
asfaltlamaya geçtik. Bu caddemizde 
1.2 kilometre mesafede ve 10 metre 
genişliğinde sıcak asfalt serimi ger-
çekleştirdik. 2019 yılında başlattığımız 
hizmet seferberliğimiz devam ediyor ve 
inşallah 1 Nisan’dan itibaren de çalış-
malarımız devam edecek” dedi. /5’te

Yusuf Cinal /6’daADALET ?ADALET ?

►Serdar Gül yazısı 3’te

Bulmaca severlerin 
aradığı her şey

BULMACA ÇÖZÜN BULMACA ÇÖZÜN 
HAFIZANIZI GÜÇLENDİRİNHAFIZANIZI GÜÇLENDİRİN

Bulmaca sayfamız 
her gün sayfa 8’de

Doğa 
katlediliyor!

CHP Sapanca Belediye 
Başkan Adayı Nihat Arda 

Şahin, girmedik gönül 
bırakmıyor. Her vatan-

daşla sohbet eden ve so-
runlarını dinleyen Şahin, 
“Belediyenin asli görevi 

öncülük etmek, vatan-
daşa yol göstermektir. 
Sorun üreten değil, so-

run çözen belediyeciliği 
getireceğiz” dedi.

nVatandaşın bir şeyden kaçmadığını 
belirten Şahin, vatandaşın da tedirgin 
olduğunu belirtti. Şahin, “Bu düzensizliği 
lap diye düzeltmek lazım. Gelecek be-
lediye başkanı ve ekibinin bu sorunları 
düzeltmek için bir planı olmalı. Ben ve 
ekibimin bir planı var. Bizlerin planı da ma-
hallelerimizin öncelikleri doğrultusunda. 
Mahallenin önceliklerini belirlemek lazım. 
Hayat standartlarını yükseltecek en elzem 
konulardan başlamak gerekiyor” dedi. 

n39 kilometrekarelik Sapanca Gölü’nün 
26 kilometrekaresinin Sapanca’da yer 
aldığını belirten Şahin, “Biz dünyaya su 
satarken, bütün insanlar bu gölden 
faydalanırken, bütün güzellikler 
Sapanca halkına hizmet ederken 
en pahalı suyu yine bizim kullan-
mamız adil değil. Herkes ayna-
nın karşısına geçsin kendine 
sorsun. Mesele Sapanca!” 
ifadelerini kullandı. 

nCumhuriyet Halk Partisi Serdivan 
Belediye Başkan Adayı Dr. Aydoğan 
Arslan, daha yaşanılabilir bir Serdivan 
için çalışmaya devam edeceklerini 
belirterek. “Serdivan bizim sevdamız” 
dedi.

nCumhuriyet Halk Partisi Serdivan Be-
lediye Başkan Adayı Aydoğan Arslan, 
Her bir oyun çok kıymetli olduğunu 
belirterek, “Mutlaka sandığa gitme-
liyiz. Her oy çok kıymetlidir O zaman   
Serdivan nasıl değişiyor, gelişiyor, 
hep birlikte göreceğiz.” dedi. Asfalt, 
alt yapı, yol, temizlik, park ve bahçeler 
gibi icraat birimlerinin modernize edi-
lerek en verimli şekilde yapılandırılaca-
ğını vurgulayan Arslan, Serdivanlıları  
hizmet memnuniyetini en üst düzeye 
çıkaracaklarını da belirterek, “ Serdivan 
bizim sevdamız’ dedi.

Hendek BelediyesiHendek Belediyesi’’nin nin 
asfalt atağı sürüyorasfalt atağı sürüyor

Arslan Arslan ““Serdivan Serdivan 
bizim sevdamızbizim sevdamız’’’’

nAK Parti Sakarya İl 
Başkanı Yunus Tever, 
seçim maratonunun 
son aşamasına girildik-
lerini duyurdu. Sakarya 
halkına seslenen Tever, 
bölgedeki tüm ma-
hallelerin, caddelerin 
ve sokakların, AK Parti 
teşkilatlarının göster-
diği çabayı ve hedefe 
olan bağlılıklarını iyi 
bildiğini belirtti.
,
SAKARYA İLE BULUŞ-
MALAR
Tever, son on gün içeri-
sinde her bir seçmenle 
birebir görüşmeyi 
amaçladıklarını ve bu süreçte durmadan Sakarya-
lılarla buluşacaklarını açıkladı. Seçimi kazanacak 
olmanın heyecanı ve mutluluğuyla hareket ettikleri-
ni belirterek, her ilçede gördükleri destek ve Sakarya 
Büyükşehir Belediye Başkan adayı Yusuf Alemdar’a 
olan güvenin altını çizdi. / 7’de

Ekrem YüceEkrem Yüce’’den den 
veda ziyaretleriveda ziyaretleri
nSakarya Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem Yüce, 
görev süresinin dolmasına kısa bir süre kalmasıyla 
veda ziyaretlerine başladı. 
nYerel seçimlere kısa bir süre kalmasıyla görevi dev-
redecek olan Ekrem Yüce, veda ziyaretleri kapsamın-
da Vali Yaşar Karadeniz, Sakarya Cumhuriyet Başsav-
cısı Osman Köse, İl Sağlık Müdürü Aziz Öğütlü, İl Milli 
Eğitim Müdürü Coşkun Bakırtaş, Kamu Hastaneleri 
Hizmetleri Başkanı Özcan Öktem, Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği İl Müdürü Nedim Arsal’ı makamla-
rında ziyaret etti. / 7’de

VATANDAŞ TEDİRGİN EN FAZLA SAPANCA ÖDÜYOR

Şahin “çözum odaklı olacağız” Işıksu anketteIşıksu ankette
açık ara öndeaçık ara önde

65 yaşındaki adam 65 yaşındaki adam 
11 gündür kayıp11 gündür kayıp

MB faizi yükseltti! MB faizi yükseltti! 

Hendek’te Ramazan’ın ikinci günü iftarın 
ardından eşine ‘kahvehaneye gidiyorum’ 
diyerek evden ayrılan 65 yaşındaki Necmi 
Taşkın’dan 11 gündür haber alınamıyor. Ailesi, 
Taşkın’ın hayatından endişe ediyor. 3’te

Türkiye Cumhuriyet Mer-
kez Bankası Para Politikası 
Kurulu, politika faizi olan 
bir hafta vadeli repo ihale 
faiz oranını 500 baz puan 
artırarak yüzde 50 seviyesi-
ne yükseltti. 4’te

Benzin ve motori-
ne gelen zamların 
ardından otogaza 
(LPG) zam gelecek. 
Vergi, döviz kuru ve 
petrol fiyatlarındaki 
artış, yakıtta zam 
yağmurunu bera-
berinde getirdi.4’te

Otogaza Otogaza 
zam geliyorzam geliyor

Aramızdan 
ayrılanlar

sayfa 3’te

Başkan Adayı Alemdar, 
ziyaretlerine Erenler’de de-

vam etti. Dilmen Mahal-
lesinde vatandaşlarla 

buluşan Alemdar, 
ilçenin gelişi-

mine katkı 
sağlayacak 

adımların 
atacaklarını 

ifade ederek, 
“Rahmi başka-
nımızla birlikte 

en iyi hizmeti 
Erenler’imize 

getireceğiz. Bü-
yükşehir Belediye-
si’nin güçlü hizmet 

eli Erenler’de 
hissedilecek” dedi.

ERENLER 
CAZIBE 
MERKEZI 
OLACAK!
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Tever: “Son 
düzlüğe girdik”


